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     Jún začal oslavou MDD na motokrosovej trati v „Kaňovej“, kde som
pozval mojich kamarátov motorkárov, aby predviedli deťom techniku 
jazdy na motorke aj štvorkolke. Deťom sa veľmi páčilo a deň sme si 
spoločne užili. V nedeľu 4. júna sme spolu s Komisiou kultúry a športu
pripravili pre deti popoludnie plné zábavy. Vďaka aj organizáciám, 
ktoré sa zúčastnili a zabávali deti rôznymi súťažami. Veľmi ma 
potešilo, že sa zapojili aj seniorky rozdávaním sladkostí deťom – super
nápad od p. Kosáčovej. 

     V pondelok 5. júna som bol na zasadnutí Združenia miest a obcí 
Hornej Nitry v Prievidzi. Jednou z hlavných tém zasadnutia bola 
transformácia nášho regiónu. Riešili sme tiež niekoľko problémov 
našich najstarších a nevládnych spoluobčanov. Mal som viacero 
stretnutí na sociálnej poisťovni, kde sme hľadali jednotlivé riešenia.   

      Kontrola ciest a potokov po búrkach je už samozrejmosťou. Vždy 
je potrebné nájsť aj riešenia ako sa vyhnúť škodám. Povodie Váhu 
nám nepomôže ako ste mali možnosť vidieť aj v televízií, kde sa 
starostovia dokola sťažujú na neupravené toky, ale nedeje sa nič. 
S hlavným kontrolórom sme pripravili zasadnutie obecného zastupi-
teľstva na pondelok 19. júna. V stredu 14. júna som bol na poslednej 
rozlúčke s p. dekanom Bohuslavom Mošaťom, ktorý nás navždy 
opustil vo veku 89 rokov. Pôsobil ako farár v našej obci od roku 1976 
do roku 1996. Pohreb bol v jeho rodnej obci Hrušovany. 

     V tomto mesiaci sme privítali do života aj našich 15 nových obča-
nov. Pozvanie prijali aj starí rodičia a tak sa nás v Dome kultúry stretlo
okolo 60. 

     Pondelkové zastupiteľstvo bolo ako vždy konštruktívne a prijali 
sme dôležité uznesenia pre ďalšie nové projekty. Máme zámer zapojiť
sa do výziev, ktoré nám zaručia komplexné riešenia a obnovy budov 
ako aj parkovacích plôch. 
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20.6. som mal v kancelárií veľmi milú návštevu – prišli sa rozlúčiť 
predškoláci z našej materskej škôlky. Veľmi ma potešili, zabavili a ja 
verím, že sa im v prvej triede, ktorá ich v septembri čaká, bude dariť.

     Zorganizoval som stretnutie s občanmi, ktorí vlastnia pozemky pod
plánovanou ČOV-kou. Bolo potrebné veci dovysvetľovať a nájsť 
kompromis pre podpis zmlúv. Niektorí boli veľmi ústretoví a iní 
neoblomní. Som zvedaví na reakcie, keď budeme nútení dokladovať 
vyvážanie žúmp. Potom budeme chcieť zase rýchlo kanalizáciu. Vždy 
nám treba iné ako máme...

     Úplne iné emócie som mal z rozlúčky s deviatakmi. Sprevádzali ma 
9 rokov na každom stretnutí v základnej škole. So Zborom pre občian-
ske záležitosti sme aj tento rok pre nich pripravili rozlúčku v obradnej 
sieni obecného úradu. Poprial som im len to najlepšie a nech na našu 
školu nikdy nezabudnú. 

     Vyčistili sme tiež potok v centre obce, aby Povodie Váhu nemalo 
starosti so svojimi povinnosťami. 

     V piatok 30.6.2023 som sa zúčastnil na ukončení školského roka 
2022/2023 v telocvični základnej školy. 

Pol roka 2023 je za nami...Dúfam, že nás čaká pekné a príjemné leto, 
čo Vám zo srdca prajem...

                                                                                                         R.Š.


